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Wciąż trwają prace, nad modernizacją tras biegowych na Kubalonce. Tym razem odbyło się
spotkanie robocze, dotyczące postępu prac. W Sali Sesyjnej wiślańskiego Ratusza
omawiano harmonogram dotychczas wykonanych prac oraz plan kolejnych działań,
będących jednocześnie związane z przygotowaniem do Mistrzostw Świata Juniorów w
narciarstwie klasycznym w 2021 roku.

fot. wisla.pl

Na spotkaniu pojawił się poseł, Jacek Falfus, wiceprzewodniczący Sejmowej Komisji Kultury Fizycznej Sportu i
Turystyki. Oprócz niego w obradach wziął udział starosta powiatu cieszyńskiego Janusz Król, Przedstawiciele
Polskiego Związku Narciarskiego, Polskiego związku Biathlonu, Centralnego Ośrodka Sportu w Szczyrku, a także
władze Wisły i Istebnej oraz przedstawiciele wiślańskiego Nadleśnictwa.

W trakcie rozmów poruszono tematy, związany z zaśnieżaniem tras na Kubalonce. W rozmowach z Pawłem
Kurkiem, przedstawicielem Państwowego Gospodarstwa Wodnego „Wody Polskie”, padła propozycja, dotycząca
poboru wody z Jeziora Czerniańskiego, dzięki czemu naśnieżanie byłoby możliwe. - Prace przygotowawcze do
modernizacji cały czas trwają, a naszym wspólnym z Istebną marzeniem, oprócz przyznanej już
organizacji Mistrzostw Świata Juniorów, coraz bardziej staje się inauguracja zimowego sezonu Pucharu
Świata w biegach narciarskich na Kubalonce – podkreśla Tomasz Bujok, burmistrz Wisły.
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